徵稿

《興大人文學報》主題專刊：

「兒童文學與／或電影／舞台改編」
環顧國內外當前院線電影和劇場演出，經常可見兒童文學作品，反映現今許多兒童文學平面文本已相繼轉化為電影、動畫、電視劇、舞台劇等視覺呈現。此現象對於從小接受視覺文化薰陶的當代兒童，影響不可謂不劇。《興大人文學報》「兒童文學與／或電影／舞台改編」主題專刊鼓勵學者針對這些經過動畫、影視、或舞台改編之兒童文學進行探究、提出質問、深入分析。除了上述主題，本刊亦歡迎學者針對兒童文學展開理論探索、文本比較、或分析從經典至近現代之各類兒童文學作品。

論文可以英文或中文撰寫；英文論文4,000字至8,000字，中文論文10,000字至30,000字。投稿人請於2017年10月31日截稿期限之前，將文稿電子檔寄至clalib@dragon.nchu.edu.tw。《興大人文學報》為一具有匿名審查機制之學術期刊。文稿一旦接受，將刊登於民國107年3月本刊第60期。
CPF – Special issue of Chung Hsing Journal of the Humanities: Children's Literature and/or Cinema/Stage Adaptation
CALL FOR PAPERS
CHILDREN’S LITERATURE AND/OR CINEMA/STAGE ADAPTATION

Looking at films on the market or stage productions in the theater usually shows a fair share of works for children. Presently many children’s literature works have been turned into visual performances, either as films, animations, TV shows, or theater performances. These texts exert a great impact on contemporary children who are more visually tuned than previous generations. This special issue is seeking papers that explore, interrogate, and analyze the representations of childhood through children’s animation, film, TV, and theater. While the editors welcome articles on cinema/stage adaption of children’s literature, we do not limit the journal to articles on the theme listed. Articles might include theoretical perspectives, comparative analysis, or discussions of texts of canonical, modern, and contemporary.
Essays, in English or in Chinese, should be sent to clalib@dragon.nchu.edu.tw by October 31, 2017. Submissions should be 4,000-8,000 words in English or 10,000-30,000 words in Chinese. Chung Hsing Journal of the Humanities is fully-referred and all submissions undergo a blind reviewing process. Accepted articles will appear in issue 60 (March, 2018) of the journal.

